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Jeg synes bare jeg vil sige som nævnt før at vi købte ikke hus i Kolbækvænget i sin tid for at blive lukket inde 
i et boligkvarter. Vi købte pga den smukke natur og de fredfyldte omgivelser. Men det er slut nu! Nu skal der 
skovles penge ind så pyt med naturen. Bundlinien blinker og lokker med fine tal!  

Vi har en bekymring om vores hus falder i værdi efter al det byggeri og larm og rod. Det er der nogen ikke 
nogen der helt specifik kan svare på - hár talt med ejendomsmægler- men derfor har vi bekymringen 
alligevel. Og ja ellers må vi jo forlade den synkende skude og finde noget andet... men tænk... det var 
egentligt ikke vores plan! Kan kun sige vi ikke bryder os om byggeriet- larmen fra det- eller fremtiden 
derefter. Pip pip herfra mvh Brita Riis Kjellerup.  

Indsendt af Brita Riis Kjellerup 

  




